
Výpis z jednání schůze staršovstva konané dne 14. března 2016
Před zahájením předaly členky staršovstva br. faráři kytici s blahopřáním ke včerejší volbě.  

Zahájení  – Věra Konečná - píseň Svítá 316, velikonoční úvaha na základě textu 1 K 5, 7 

Přítomni:     br. far. Keller, Bodeček, Carda, Hnátová, Konečná, Kotoučková, Marková, Šmída           
Host: vikář Kamil Vystavěl  Omluveni:    Brýdl  

„Sborová diakonie“ - na sborovém shromáždění byl  návrh na setkání v neděli  3. dubna  po 
bohoslužbách – koordinací za staršovstvo pověřena Věra Konečná, a to i jako kontaktní osoba
pro seniorát. Zváni k rozhovoru jsou budou ti, co se chtějí podílet na této službě. 

Sborový den jaro – 17. dubna - host– Míla Janišová, téma: Lékaři bez hranic (Rytmické 
bohoslužby)
Kavárnička – 19. 4. 2016 - host mluvčí Městského úřadu ve Svitavách Zuzana Pustinová. 

7. května bude Presbyterní konference v Brně  - doc. Pavel Hošek: Křesťané v dnešním 
světě.
Konfirmace – Svatodušní neděle: 15. května 2016        

Sborová vycházka - (organizuje br. Bodeček -  jediná možnost 28. 5., i když  29. 5. 2016 je 
seniorátní neděle v Brně. 
Seniorátní neděle: 29. května – Brno II 

Opékání s hostem – host Petr Gallus:  „proč se zlé věci stávají dobrým lidem“. Termín 
červen, v jednání
Noc kostelů - 10. června 2016 (koordinátor D. Šmída)

Tábor – poslední týden v červenci (neděle  24. až sobota 30. července) 
Sborový pobyt – Ostrov u Macochy první týden v srpnu (neděle  31. 7. až sobota  6. 8.)

Sborový den podzim - 18. 9. - řečník Ota Halama – téma: Vznik Jednoty bratrské
Sborový výlet – podzim - organizuje David Šmída – možnosti: dříve navrhované Silůvky 
plus okolí (radiměřské lavice), Litomyšl – bohoslužby plus návštěva zámeckého komplexu 
(J.Brýdl).  
Zatím není odpověď ze Zelowa, zda přijedou na návštěvu do sboru. 

HOSPODAŘENÍ S SPRÁVA. 
Byl schválen nákup vína pro diakonii  

Pokladnička – postní sbírka, dosud (14.5.) vybráno: 2.365,- Kč. Po velikonocích: Likvidace 
lepry. 
Kupóny pro zájemce –  za účelem možnosti uplatnit ze základu daně z příjmů částky,  které 
členové sboru dávají zejména do sbírek při bohoslužbách a na které nedostávají potvrzení. 
Bude nabídnuto.

Dotace Svitavy  – vyúčtování za rok 2015 bylo podáno. Na rok 2016 bude podána žádost.
Dotace Radiměř – vyúčtování dotace na rok 2015 bylo podáno, na rok 2016 bude podána 
žádost.

Radiměř – jednáme o změně společného dodavatele elektřiny - Energie2 
prodej pozemku v Radiměři - Obec Radiměř se dopisem dotázala na možnost odkoupení 
církevního pozemku. Má zájem o „ucelení nemovitostí, které by v blízké budoucnosti mohly 
sloužit pro obecní účely – vybudování multifunkčního kulturního domu.“ Žádá případný 
návrh cenové nabídky. 
Výsledek rozhovoru: všem členům sboru s hlasovacím právem, kteří bydlí v Radiměři,  bude 
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zaslána informace o tom, že obec požádala o odkoupení pozemku a že o věci proběhne 
rozhovor při (po) bohoslužbách v neděli dne 10. dubna 2016. Bohoslužeb se zúčastní členové 
staršovstva. Ve Svitavách bude kázat br. vikář Vystavěl, takže br. farář Keller se může na 
rozhovoru zdržet. Členové budou požádáni o stanovisko, zda souhlasí s prodejem pozemku, a 
pokud ano, za jakou minimální cenu. Stanovisko mohou sdělit při rozhovoru v neděli 10. 
dubna 2016 nebo předtím písemně, případně osobně br. Františku Hnátovi nebo s. Pavlíně 
Hnátové (event. kterémukoliv členovi staršovstva). 
Staršovstvo na své další schůzi v pondělí 11. dubna 2016 rozhodne, zda předloží sborovému 
shromáždění návrh na prodej pozemku a podmínky prodeje.

inventarizace majetku  –  určena komise (Keller, Hnátová, Šmída) a termín do 30. 6. 2016 
Revize a související – u p. Ptáka  byly zakoupeny 3 hasicí přístroje (dva pro Svitavy, jeden 
pro Radiměř)

bezbariérový přístup –  br. Brýdl osloví stavební úřad (co vše je potřeba k povolení) a zkusí 
zjistit poptávku firmy. Pak budeme řešit, zda jsme schopni ušetřit na svépomoci a jak (co je 
reálné a efektivní).
návštěva Barbory Veselé (interiér) – 18. února se konalo setkání se zástupci staršovstva a 
některými členy sboru. Sděleny možné představy, diskutovány různé varianty – zvětšování 
sborové místnosti, ponechání, čelní stěna, související prostory. B. Veselá navrhne v první fázi 
možné řešení modlitebny, pak budeme zvažovat dále  (je třeba počítat s honorářem za návrh). 

EKUMENA
Br. Keller  po dohodě s ostatními svitavskými duchovním navrhl městu uspořádání 
ekumenických bohoslužeb v rámci oslav výročí města. Starosta vítá, v jednání  termín neděle 
6. listopadu, příp. 13. listopadu.  

Termín příští schůze:  11. dubna 2016, úvod Zdena Marková 
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